



ROZHOVOR S MAKLÉŘEM MĚSÍCE- ZDENĚK MRŇÁK 
Zdeněk Mrňák je ostřílený nexťák, který za svou karieru nasbíral již mnoho 
ocenění. Je to nováček síně slávy a také člen platinového týmu. Při 
příležitosti slavnostního oběda a předání ocenění makléře měsíce, jsme se 
ho zeptali na pár otázek. Například, jak vidí současnou situaci.


Ted v dubnu jste byl zařazen do síně slávy NEXTU, ještě 
stále Vás potěší, když získáte ocenění makléře měsíce? 
Samozřejmě, obstát v konkurenci tak skvělých realitních profesionálů, jako 
v NEXTU jsou, je vždycky potíž.


Co říkáte na současnou situaci, jak to vidíte do 
budoucna, vzhledem k tomu, co se děje na trhu? 
Já to vidím pozitivně, část trhu se protříbí. Unavenější makléři třeba skončí a 
bude tu prostor pro nováčky.


Máte pro tyto nováčky nějaké doporučení? Na co se 
zaměřit? 
Hlavně být pracovití a věnovat se klientovi natolik aby měl motivaci ho 
doporučit svému okolí.


Je něco, v čem Vám NEXT pomáhá při budování Vaší 
úspěšné kariéry? 
Tak samozřejmě, NEXT je velmi silná značka. Jeho brand nám vhání vítr do 
plachet.




Myslím, že se od Vás může spoustu lidí mnohé naučit. 
Je něco, co Vás motivuje k získání takových to 
úspěchů? 
Nejvíce mě motivuje spokojený klient.


Co máte v plánu do budoucna, máte nějaké mety, 
kterých byste chtěl dosáhnout? 
Chtěl bych být v realitní kanceláři, která bude nejsilnější na trhu.


Přeji, ať se Vám to podaří a děkuji za rozhovor. 


